
PRoroKór Nn xll os
z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie odbytej w dniu 26 puádziernika 2005 roku

w sali wielofunkcyjnej Domu Kultury w Jgdrzejowie.

Ad .  l .
Przewodni cz4caRady Miejskiej Ewa Ptasznik o godzinie 15-" otwarla obrady XL sesji

Rady Miejskiej w Jqdrzejowie. Obrady rozpoczQto przy obecnoÉci na sali obrad 18 radnych

na stan 2l radnych, co stanowi 85,71 oA agdtu Rady Przewodniczqca stwierdzila quorum

prawomocne do podejmowania uchwal.
Przewodnicz4ca Rady powitala przybylych na sesjg goÉci w osobach. Burmistrz

Marek Wolski, Zastgpca Burmistrza Marcin Piszczek, Dyrektor Zarzqdu Dróg Powiatowych

Marek Grad, Komendant Powiatowy Policji Andrzej Pi4tek, Przedstawiciel Komendy

Wojewódzkiej Policji Miroslaw Jedynak, Komendant Powiatowy Paistwowej Strazy

Poaarnej Stanislaw Wijas. Przewodniczqca Rady powitaNa radnych, naczelników wydzialów

Urzgdu Miejskiego, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, oraz wszystkich

przybyiych na obrady.
Przewodniczqca Rady zglosrla kandydaturg radnego Leszka Sulka na sekretarza obrad.

Radny Sulek Wraztl zgodp.
Sekretarzem obrad jednogloSnie wybrano radnego Leszka Sulka.

A d . 2 .
Przewodnicz4ca Rady usprawiedliwila nieobecnoóó radnego Alfreda Bialego i radnego

Kazimierz Michalskiego na sesji w dniu 29 wrzeSnia 2005 roku.

4d .3 .
Burmistrz Marek Wolski wnosi o wprowadzenie do porz4dku obrad punktu 11 a:

Uchwala w sprawie zmiany uchwaly Nr XXXIX I 347 / 05 Rady Miejskiej w Jqdrzejowie
z dnia 29 wrzeinia 2OA5 r. w sprawie wprowadzenia zmian w statucie Oérodka Pomocy

Spolecznej Miasta i Gminy w Jgdrzejowie.

Rada Miejska w Jgdrzejowie przyjp\a poprawkg zgloszon4przez Burmistrza Marka

Wolskiego.

Rada Miejska w Jpdrzejowie przyjpla porz4dek obrad.
Porz4dek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoéci radnych na sesji w dniu 29 wrzeínia2005 r.
3. Przyjpcie porz4dku obrad.
4. Przyjgcie protokolu z poprzedniej sesji.
5. Zapylania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdzy sesjami.
7. Sprawozdanie z wykonania uchwal Rady podjgtych na poprzedniej sesji.
8. Informacja o oSwiadczeniach maj4tkowych.
9. Informacja dotyczqca realizacji inwestycji przewidzianych w uchwale budzetowej

na 2005 rok.
10. Uchwala zmieniaj4ca Uchwalp nr W58/03 Rady Miejskiej w Jqdrzejowie z dnia

28 kwietnia 2003 roku w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzqcych w sklad
mieszkaniowego zasobu Gminy Jgdrzejów.

11. Uchwala zmieniajqca uchwalg nr K-YU426102 Rady Miejskiej w Jgdrzejowie z dn.
23 map 2002 roku w sprawie zasad zbywania lokali mieszkalnych stanowi4cych
wlasnoSó Gminy Jpdrzejów.

1la. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly Nr XXXIX I 347 105 Rady Miejskiej



w Jgdrzejowie z dnia 29 wrzeÉnia 2005 r. w sprawie wprowadzenia zmian w statucie

Oérodka Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy w Jqdrzejowie.
12. Uchwala w sprawie udzielenia bonifikaty od oplat za przeksztalcenie prawa

uzytkowania wieczystego w prawo wlasnoéci.
13. Odpowiedzi na interpelacje.
i4. Sprawy ro2ne.
15. Zamknigcie obrad.

4 d . 4 .
Nie zgloszono uwag do protokolu z poprzedniej sesji.

Rada Miejska w Jqdrzejowie jednogloSnie przyjgla protokol z poprzedniej sesji.

A d . 5 .
1. Radna Janina Szreniawa pyta Przewodnicz4c4 Rady Miejskiej, jaki jest powÓd, ze

otej godzinie jest sesja Rady Miejskiej. Pracownicy Urzgdu sq juz po godzinach

pracy. Rano czlowiek jest wlpoczpty, nie to, co po pofudniu. Z kim Pani
Przewodni c zqca to uzgadniala?

Przewodniczqca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik przypomniala, ze temat ten powinien byó
poruszony w punkcie dotycz4cym spraw ró2nych. W obecnie omawianym punkcie s4
zapytania do Pana Burmistrza.
?. Radna Janina Szreniawa pyla, azy Burmistrz wyst4pil do Urzedu Pracy o ptzydzial

pracowników interwencyjnych. Czy w tym roku bedzie zawarta umowa?
3. Radna Janina Szreniawa pyta, kto ma nadzór nad budowq l4cznika ulic Kopernika

i Zeromskiego. Czy dziÉ ktoS byl i widzial, co sig tam dzieje?
4. Radna Janina Szreniawa pyla, dlaczego dopiero teraz rozpoczgto prace na ulicy

Slonecznej.
5. Radna Janina Szreniawa prosi o przygotowanie podloza pod lodowisko w Parku 700-

Lecia. Radna poinformowala,2e od I I lat stara sig o to lodowisko.
6. Radna Janina Szreniawa pyta, co jest z oSwietleniem na ul. Jasionka. Dni s4 coraz

krótsze, a oSwietlenia na ulicy nie ma. Radna prosi, aby jak najszybciej zalatwió tp

sprawS.
7. Radny Jozef Kpdra poinformowal,2e otrzlmal odpowiedi na interpelacje skladane na

poprzedniej sesji, jednak nie zadowala go odpowiedZ,2e zrobiono chodnik i zabrano
przystanki. Jaki przystanek byl, taki powinien zostaé. Sprawa przystanków na Wolicy
ma byó potralctowana jako wniosek do przyszlorocznego budzetu. Tam nie potrzeba

drogich przystanków; wystarczy dwa arkusze blachy i trochg pracy.
8. Radny Józef KQdra prosi o interwencjg w sprawie dwóch studzienek, które wylewajQ,

nawet przy niedu|ym deszczu. Jedna przy zejíciu z ronda na ul. Lysakowsk4, a druga
we wschodniej czgSci ronda.

9. Radny Kgdra, w imieniu mieszkanki ul. 11 Listopada 33, prosi o naprawQ naroznika
przy wjeLdzie. Po pierwsze obskurnie wygl4da, a po drugie w razie deszczu mury
nasi4kn4 wilgoci4.

10. Radny Józef Kgdra w imieniu mieszkaúców Górnych Piasków prosi o podjqcie dzialan
w sprawie przejazdu TIR-ów, od których pekaja Sciany i dr2;q okna. W tej sprawie
wystarczy zmiana organizacji ruchu.

11. Radna Elzbieta WiÉniewska prosi o oceng BIP u nas i pisemn4 odpowiedi dotycz4cq
planu uzupelniania wymaganych prawem treéci oraz wskazanie osób
odpowiedzialnych za aktualizacj 9 BIP.

12. Radny Adam Wójcik powiedzial, ze wlaéciciele dzialek na Jasionce, na odcinku od E-
w kierunku wschodnim naruszaj4 przepisy ustaw: prawo wodne oÍaz o gospodarce
odpadami. Czy ci ludzie majq zezwolenia, aby tam wywozió gruz, ziemig i inne



odpady, tworzyó nasypy 2 - 3 m. Jest to naturalne zlewisko rzeki: ta nizina chroni
Jgdrzejów przed zatopieniem. Woda deszczowa, topniej4cy únieg tu sig odprowadza.

13. Radny Adam Wójcik zap7rt.al, jakie sq wyniki kontroli NIK, jaka prawdopodobnie
miala miejsce w ZBM. Czy byla taka kontrolai czy jej wyniki se znane Burmistrzowi?
W tej sprawie radny Bogdan Król skladal pisemne zapytanie do Pana Burmistrza.

Na salp obrad przyby\ radny Ryszard Dzwonek; obrady kontynuowano przy obecnoéci
na sali obrad 19 radnych.

14. Radny Józef Kgdra powiedzial, 2e do Burmistrza wybiera sig delegacja z bloków
odnoénie rozliczenia centralnego ogrzewania. Ci ludzie zwrccajqsig równiez do niego.
Mieszkaicom wypada doplació, ale w rozliczeniu powinny byó podane poszczególne
koszty, a jest tylko informacja, ile trzeba doplació.

15. Przewodnicz4ca Rady Ewa Ptasznik przypomniala, 2e na wspólnym posiedzeniu
Komisji w dniu 6 puhdziernika radni prosili kierownika ZBlll{ o rózne wyjaSnienia.
Mieszkaúcy w dalszym ci4gu zg),aszaj4 wiele zapylai i zastrze2efi, co do
funkcjonowania tego zalúadu, szczególnie chodzi o ofaty pobierane przez ZB}ú za
wywóz nieczystoéci oraz za wodg. Po wypowiedziach Pana Kierownika wszyscy mieli

wrazenie, Ze zaklad funkcjonuje nie tak, jak trzeba. Jakie kroki Urzqd Miejski
podejmie w zwiq,zku z zastrzeheniami, co do funkcjonowania ZBM.

16. Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik pfa, czy zostala proceduralnie
rozpoczgta sprawa budowy obwodnicy, ktéra bylaby wskazana od strony pólnocnej

Jgdrzejowa. Czy zostal zlo2ony wniosek o budowg?
17. Radny Krzysztof Swietlik w imieniu wlasnym i mieszkaúców podzigkowal za zaipcie

sig spraw4 przystanków w Zagaju.
18. Radny Krzysztof Swietlik prosi, aby Burmistrz zajql sig S0-metrowym odcinkiem

bardzo wysokiego pobocza. Dzieci i mieszkaicy o$eLdlajqcy z tego przystanku nie

sq w stanie przejió poboczem, które ma 40 cm wysokoéci. Jest to przy drodze
wojewodzkiej

19. Radna Janina Szreniawa przypomniala,2ew 2AA4 roku Gmina miala 500 000 z\ naul.

Glowackiego. W tej chwili daliSmy 100 000 zl.Mabyó zrobione 350 m chodnika. Czy
nie lepiej zrobió dalej ten chodnik, a nie klaóó teraz masg. Na wiosng znów bgdziemy
tQ masQ zrywaé.

20. Radny Ryszard Dzwonek zapytal, czy Burmistrz wie, 2e ma powstaó plotek

oddzielaj4cy dzialkq mieszkaniowej spótdzielni nauczycielskiej i blok 111 prziu ul. I I
Listopada. Mieszkaicy zwrócili sip z pytaniem, czy wiemy coS na ten temat, ze
kierownik wydal tam nakaz postawienia plotu betonowego i s4 juz zakupione
elementy. Je2eli sq zakupione, to przez kogo? Po co ten plot, jak tam nigdy go nie

byio

4 d . 6 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z pracy Burmistrza migdzy sesjami.

4 d . 7 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z wykonania uchwal Rady podjgtych

na poprzednich sesjach.

Komendant Powiatowy Policji w Jpdrzejowie Andrzej Pi4tek przedstawil sprawg
monitoringu miasta; powiedzial, ze monitoring daje w miastach pozytywne efekty i jest coraz
szerzej stosowany zarówno na éwiecie jak i w polskich miastach. -Temat w naszym mieicie
wraca co jakiÉ czas, byó moae znajdziemy w tym gronie przychylnoSó do realizacji tej, doÉó
drogiej inwestycji. W dniu 4 listopada ubieglego roku w Komendzie Policji w Jgdrzejowie



odbylo sig spotkanie, na którym ten temat byl omawiany; do dziS stoimy w miejscu. W dniu

wczorajszym na posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej i Porzqdku Publicznego

zastaLa pr2edstawilna sytuacja w mieScie i gminie pod kqtem bezpieczeistwa. Oprócz sily

Zywej, stuzace¡ do rwalczania przestgpczoéci trzeba sig posilkowaó róznymi nowinkami

technicznymi.
Przedstawiciel Komendy Wojewódzkiej Policji Miroslaw Jedynak powiedz\al 2e

miasta Jgdrzejów na dzieá dzisiejszy nie ma projektu takiej inwestycji. jest to zamierzenie

podstawówe, na bazie którego mo2na tworzyó kosztorysy i szacunki w miarp przyblizone. Nie

majac takiego projektu w téj chwili mozna bazowaó na cenach urzqdzen, zmieniaj4cych siQ

z dnia na dzieú. Opracowane w tamtym okresie szacunkowe koszty dziÉ sig radykalnie

zmieniiy - spadly - io jest plus. Jakoéó tych urzqdzei wzrosla. W zwi4zku z tym mozemy od

urzEd"ói i ó¿ tu¿zi, którzy monitoruj4, 2qdac wipcej informacji. Na urz4dzenia mo2na

nakladaó wszelkiego rodzaju aplikacje nie tylko wspomagaj4ce, ale w pewnych sytuacja

zastgpuj4ce czlowieka np. uruchamiaj4ce alarm. Problemem wszystkich miast, które to

realiiowaty, jest problem finansowania od poczqtku do koñca. tr-atwiej znaleíÓjednorazowo

irodki na sfinansowanie tej inwestycji. Policja nie moZe tychurzqdzeiprzejqó na stan; policja

nie ma pozycji finansowej, aby tegotypu urz4dzeniautrzymy'waó. Je2eli miasto nie przyjmie

tego na stan, równiez má ptobltrn, bo nie mo2e sfinansowaó ladnei naprawy, nawet, jeóli

zobowiqze sig, ze naprawy bgdzie finansowalo w trakcie umów pogwarancyjnych. Wszelkie

irodki, jakie mo2na bgdzib przelaó na ten cel uzaleznione bgd4 od dzialañ i podejmowanych

uchwal Rady Miejskiej, co radykalnie wydtuzy czas napraw. Jest niedopuszczalne' aby sprzpt

monitoruj4cy byi niéczynny pfzez kilka miesigcy. Takiego problemu nie ma miasto

Sandomiórz, ktore caly sprzgt ma na swoim stanie, w zwi4zku z czym nie wynikaj4 problemy

zwiqzanez konserwai.¡4 i nup.u*4. Policja dostarcza sily techniczne i calodobowego nadzoru'

natomiast od strony konserwacj i i utrzy:mania, ani Srodków, ani ludzi nie zapewnia. Miasto

ma sluzby, które np. moge przeprowadzié raz na kwartal czyszczenie kamer. Koszty

poczqtkowe powinny siq zamkn4ó kwotq 100 000 zl., jednak dok4d nie pojawi sig projekt te

toszty sq kosáami wirtualnymi, daleko szacunkowymi.
Radny Ryszard Dzwonek zapytal, co obejmuj4 koszty pocz4tkowe.

Komendant Andrzej Pi4tek wyjaÉnit, ze wstppnie w Jpdrzejowie przyjpto c^ery rejony

zagrokeniq ale w-stgpnie potrzebne bgd4 trzy profesjonalne kamery: w Rynku, na Os'

Dñowskiego i na Or. ZurtrOd Sq wytypowane odpowiednie miejsca pod kamery gdzie

najczgsciej dochodzi do róznego rodzaju zaklóceh. W kwocie 100 000 mieSci sig koszt

,ulrpu kamer, koszty urzqdzenla rejestruj4cego, koszt pol4czenia kamer z urzqdzeniami. S4

to kásay wyjSciowe. Dalsze koszty, to koszty utrzymania sprzqtu i konserwacja. Policja

gwarant;je calodobow4 obslugg tychurzqdzeá i oczywiécie reakcj p na zdarzenia-
przewodniczqca Rady Ewa Ptasznik zapylala, kto wedlug przewidywaú komendanta

bgdzie ponosil koszty utrzymania.
Komendant Pi4tek odpowiedzial, ze miasto.
Radna El1bieta WiSniewska zap5¡ala ile w stosunku rocznym bpdq wynosily koszty

utr zy mani a i ko nserwacj i .
Pan Miroslaw Jedynak powiedzial, ze w Kielcach jest 36 kamer. Koszty sq duzo

wy4sze niz powinny, poniáwaz wszystkie zlecenia sq wystawi ane przez Policjq, która dostaje

oá Rudy Miasta Sró¿[i na utrzymanie, realizuje wszelkie przetargi na uslugi pogwarancyjne,

konserwacjg i utrzymanie. W Kielcach roczne utrzymanie zamyka siQ kwotQ okolo 28 000 zl

izawiera i* na kwartal sprawdzanie stanu technicznego kamer przez specjalistycznq firmp

i czyszczenie kamer i kloszy. Kwota nie obejmuje ewentualnych awarii.

Radny Stanisiaw Baraúski zapytal., czy w miejscach wymienionychprzez Komendanta

jest najwigkiza wypadkowoSó. Radny uwa2a, ze w pierwszej kolejnoéci nalezaloby ustawió

kurn.ty tu*, gaiil iest najwigksza wypadkowoéó. Czy mamy za?Jadaó kamery, aby

zabezp\eczaó sklepy i prywatne samochody. Od tego mamy policjp i straz miejsk4.



Komendant Andrzej Pi4tek przypomni al, 2e mówil, iz oprócz sily zywej potrzebne s4

urzqdzenia techniczne, które maj4 pomagaó. Chyba nie nalezy sie cofaó tylko isó do przodu.

Chyba szczpÉliwy bylby Pan wtedy, gdyby kamera nagrala zlodziqa kradn4cego Paiski

samochód, a my byÉmy go zatrzymali. Trzebaprzelo2yó to na wlasne podwórko, wówczas

inaczej sig o tym mySli. Mówiac o miejscach zamontowania kamer mialem na myÉli szerok4

gamQ przestppczo3ci i wykroczei, bo na drogach mamy policjp ruchu drogowego i inne

urz4dzenia rejestruj4ce przekroczenie prgdkoéci i zdarzenia na drogach.
Pan Miroslaw Jedynak zwrócii uwagg, 2e pieniqdze mozna pozyskaó od osób, które

maj4 byó chronione: wlaScicieli sklepów, przedstawicieli instytucji. Przy budowie

monitoringu w Kielcach ponad 4A yo wszystkich Srodków, lctóre miasto ptzekazalo, bylo

irodkami od takich instytucji jak sklepy, banki.
Radny Adam Wójcik zapylal czy w kosztach eksploatacyjnych ponoszonych

w Kielcach mieszcz4 sig kosáy l4czy; dzierlawy lqczy, budowy lqczy? Musimy korzystaó

z linii np. Swiatlowodowych Telekomunikacji i wystarczy, 2e zawrzemy jedn4 umowp

z Telekomunikacj4 i jesteémy zbankrutowani.
Pan Miroslaw Jedynak przyznal racje radnemu Wójcikowi i powiedzial,2e mozliwoSci

jest wiele. W projekcie powstan4 alternatywne rozwiqzania stosowane na dzieh dzisiejszy, np.

Skarzysko w tej chwili jest na etapie odbioru inwestycji; koszt wyniósl237 000. Wstppnym

zalo1eniemw sprawie lqczybyl,akanalizacja Tp. SA; szybko sig z tego miasto wycofalo po

przedstawieniu warunków technicznych i oplat. Doszli do porozumienia z ZaHadem

Energetycznym, weszli w slupy energetyczne, optaty sQ niskie (l - 2 tys. rocznie).

W pierwszym etapie w Skarzysku rusza 5 kamer; docelowo ma byó 10. W Kielcach problem

optaty kanalizacyjnej zostaly rozvtiqzane na innych zasadach, poniewaz Policja dzietLawi

otwory kanalizacyjne od Tp SA na terenie miasta Kielce.
Radny Krzysztof Swietlik przypomni al, Ze w ubieglym roku byla mowa, i2 gmina

dofinansuje zalo2enie monitoringu, ale inwestycjp miala prowadzió Policja. Radny pyta, ile to

wszystko by kosztowalo, bo Rada powinna o tym wiedzieó zanim podejmie decyzjg.

Pan Miroslaw Jedynak powiedzial, ze projekt wska¿e, jaka to bgdzie kwota pienigdzy.

Radna Janina Szreniawa przypomni ala, 2e Pan Jedynak powiedzia\, 2e gmina mo2e

odzyskaó pieni4dze od osób, które maj4 byó chronione i zapytala, dlaczego Policja tego nie

zrobi.
Komendant Andrzej Pi4tek przypomni al, 2e zapewnienie bezpieczeistwa to wspólny

interes. Mozna rozmawiaó, spieraó sig, ale nie mozna negowaÓ tego, 2e jest to w dzisiejszym

Éwiecie potrzebne. Jest kwestia zakupu i sfinansowania.
Radny Ryszard Dzwonek powiedzial, ze nie ulega w4tpliwoÉci, je monitoring jest

potrzebny. frzy realizacji planu naleiy wziqó pod uwagg osoby prowadz4ce dzialalnoSÓ

gospodarczq oraz firmy ubezpieczeniowe. S4 sklepy, które korzystaj4 z ochrony i placq

mieiigcznie np. 300 z+. Jezeli bylby monitoring byó moze przeszhby na finansowanie

monitoringu, a zrezygnowaliby z dotychczasowych uslug.
Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Smorqg powiedzial, 2e Komendant ptzyszedl, aby

przedstawió koncepcjg. Aby tak4 inwestycjg przeprowadzió, ktoé musi to wziqc w swoje rpce.

blutego zwrócono sig do Burmistrza i do Rady ztakqpropozycj4. Do nas nale|y decyzja, czy

chcemy, aby miasto bylo monitorowane, czy nie. Jezeli tak, to w prrysztorocznym budzecie

musimy zabezpieczyó odpowiedni4 kwotg. Radny Smor4g dodal, ze firmy samoistnie siQ

zabezpieczajq ponosz4c bardzo duze koszty, ale to sip oplaci. Jeheli bqd4 zainstalowane

kamery na pewno wykroczeú i przestQpstw bpdzie mniej.
Radny Adam Wójcik przypomnial, 2e ta sprawa by\a iuz podnoszona 2 lata temu.

Wszyscy jesteimy za monitoringiem i na pewno podmioty prowadzqce dzialalnoéó

gospodarczq na naszym terenie tez sq tym zainteresowane. Jednak drepczemy w miejscu

i powodu braku logistycznego podejúcia. Radny uwa2a, 2e nale2y zaczqÓ od zainteresowanie

tych Srodowisk, które w przyszloéci bpd4 ztego korzystaó. Jako Rada mozemy zadeklarowaÓ,
ze pokryjemy na przyklad 50 % kosztów inwestycyjnych i 50 % kosztów eksploatacyjnych.



Resztg niech doloiqci, którzy s4 tym zainteresowani. Jezeli nie bpdzie takiego odzewu nie

bgdzie nas staó na calkowite wybudowanie i utrzymanie systemu. TE spraw4 nale|y

zainteresowaó równiez ubezpieczy cieli dzialajqcych na naszym terenie. Przy organizacji

naIe2y wybraó formg umozliwiajqc4 prawidlowe rozliczenia (spolka).- 
pizewodniczqcaRady Ewa Piasznik przypomniala,2e Komendant Piqtek zwracal sip

z pismem o dofinansowanie zakupu samochodu dla Policji i poprosila o przybl\zenie sprawy.

Komendant Andrzej Piqtek powiedzial, ze dofinansowanie zakupu samochody

sluzbowego dla Policji to 20 - 25 tysigcy zl. - zalely jaki samochód i z jakim wyposazeniem.

W powieóie jest 9 gmin, z czego 8 kupilo. Zakup jest finansowany w 50 Yo przez Policjg,

a w 50 oA przez grning W bie2qcym roku Gmina Spdziszów wspolfinansowala zakup

,,Kongo", ttOty kosztuje okolo 50 000. Obecnie obowi4zujqce przepisy gwarantuj4

mozliwoSó dofinansow ania przez samorz4dy - nie ma Zadnych przeszkód prawnych'

Radny Ryszard Dzwonek zapylal,jaka jest cena fotoradaru.
Komendant Pi4tek odpowiedzial, 2e okolo 100 000 zl., jednak koszt szybko siQ

zwraca. Komenda Policji w Jgdrzejowie dostaje fotoradar z Komendy Wojewódzkiei raz

w miesi4cu na tydzieir. W ci4gu tygodnia jest robionych okolo 1000 zdjgó osób, które

przekraizaj4 p.gátoSe. W ciagu tygodnia fotoradar jest ustawiany w kazdym dniu w innej

gminie *".i"¡ruch wskazanych przez mieszkanców i radnych. IJrzqdzenie ma limit

podwyzszony o 20 km i rejestruje wszystkich przekraczajqcych tq granica.

Radny Krzysztof Swietlik zapytal, czy powiat moze coi dolozyÓ'

Komendant Piqtek odpowiedzial,ilejest to kwestia do rozmowy mipdzy Burmistrzem,

Starost4, a Komendantem. Nie ma przeszkód, aby powiat sig w to wl4czyl. Komendant

podzigkowal Radzie za pieni1dze z funduszu alkoholowego; za te érodki zostal zakupiony

alkotest (6 000) i narkotesty (4 000)

A d . 8 .
Przewodniczqca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczytala kolejno informacjq

o oSwiadczeniach maj4tkowych:
', 

Wojewody SwigtokrzYskiego,
", Naczelnika Urzgdu Skarbowego w Jpdrzejowie,

'/ 
Burmistrza Miasta Jgdrzejowa.

Wyzej wymienione informacje stanowi4 zalqcznlki do niniejszego protokolu.

Przewodnicz4ca Rady o godzinie 1700 oglosila przerwQ trwaj4c4 do godziny 1730'

A d . 9 .
Radny Stefan Fiutek zapylal, czy w kwocie przewidzianej na l4cznik Zeromskiego -

Kopernika jást tylko nawierzchnia z chodnikiem; dlaczego nie ma kanalizacji burzowej,

wymiany sieci wodno - kanalizacyjnej. Czy nie byloby zasadne, aby to wykonaó?- 
Naczelnik Wydzialu Inwestycji i Integracji z Uni4 Europejsk4 Krzysztof Wójcik

odpowiedzial, ze na to zadanie w budzecie byl zaplanowana kwota 20 000 zl. W ramach tej

kwoty nie ma mozliwoéci wykonania wszystkiego, co jest zasadne. W tej ulicy bqdzie inny

system odprowadzania wody deszczowej. Jest przewidziana kanalizacja deszczowa ulic
(onopnickiej i Kopernika; nie jest przewidziana kanalizacja deszczowa l4cznika. Inwestycja

jest realizowana na miarg mozliwoÉci.
Radna Elzbieta Wisniewska zapytala,jak na dzieh dzisiejszy wygl4da sprawa budowy

ul. Dygasiúskiego.
Naczelnik Wójcik odpowiedzial, 2e na budowg ul. Dygasiúskiego w budzecie 2005

jest zaplanowane wykonanie dokumentacji projektowej - jest gotowa. Do dziS nie ma decyzjr
o lokalizacji tej inwestycji. Zostala naniesiona przez biuro projektów uwaga Starostwa



dotyczqca wl4czenia tej ulicy do ul. Przypkowskiego. O pozwolenie na budowq tej ulicy

wystqpimy maj4c budzet. Chodzi o to, aby nie stració waznoSci pozwolenia, która trwa dwa

lata. Jezeli Rada w budzecie nie przewidzi Érodków na tg ulicg, wówczas nie wyst4pimy

o pozwolenie na budowg.
Radna Janina Szreniawa zapytala, czy pozwolenie na budowg jest wa2ne 2 lata.
Naczelnik Wójcik odpowiedziat, zejeSli w ci4gu dwóch lat nie rozpoczn\e sig robÓt, to

ta decyzja traci wa2noió.
Radna Janina Szreniawa zapytala,jak ta sprawa wyglqda na ul. Jasionka
Naczelnik Wójcik odpowiedzial, 2e ta inwestycja jest zaczgta i od momentu, kiedy

wstrzymano roboty, przedluia sig czas trwania pozwolenia o kolejne 2 lata. Na tej ulicy jest

mozliwoSó kontynuacji. Jezeli inwestycja znajdzie sig w budzecie, bgdzie realizowana.
Radny Józef Kgdra powiedzial, 2e zwrócil sig do niego Pan, który zostal oszukany.

Oddat czgsó grunty za Albertem, mial obiecane, ze bpdzie tam polozony asfalt. Do tej pory

tego nie zrobiono.
Przewodnicz1ca Rady Ewa Ptasznik powiedziala, 2e w sprawie ul. Kacpra-

Niemirskiego Rada zostala wprowadzona w bl4d, poniewaz okazalo sip, ze grunt nie naleíy

do gminy.
Naczelnik Wydziafu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz

odpowiedzial, 2e nie wie kto wprowadztl w bl4d. Stan prawny tej nieruchomoéci jeszcze nie
jest uregulowany. W tej chwili tocz4 sig prace nad tym, aby ujawnió Gminq Jpdrzejów

w ksipdze wieczystej i aby ksigga wieczysta byla bez ladnych obciqzei. W chwili obecnej

w ksigdze wieczystej wpisane jest nieistniej4ce przedsigbiorstwo panstwowe. Prowadzone

s4 dzialania, Zeby ten zapis usun4ó.
Przewodniczqca Rady Ewa Ptasznik zapytala, kfo wprowadztl w bl4d. Ta ulica byla

wprowadzona do budzetu na 2005 rok, natomiast w którymS momencie Burmistrz

poinformowal,2e nie bgdzie mozliwa realizacja tej ulicy ze wzglgdu na nieuregulowany tytul

prawny wlasnoSci. Wprowadzenie do budzetu czegoé, co nie ma uregulowanego tytulu

prawnego bylo wprowadzeniem w bl4d.
Naczelnik Abramowicz powiedzial. Ze stan prawny tej drogi byl szczególowo znany

Burmistrzowi Woániakowi.
Przewodniczqca Rady powiedziala, 2e jezeli realizacja jakiejé inwestycji jest

wprowadzana do budzetu, to radni rozumiej4 ze sprawy wlasnoéci sq uregulowane. St4d

naiwnoÉó radnych i mieszkanców.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Smor4g zapytal, jak na dzieú dzisiejszy wygl4da

sprawa przedstawiona w Pkt. 37 informacji. Na jakim etapie jest remont tych 9 mieszkai?

Czy coS tam jest robione?
Radna Elzbieta Wiiniewska powiedzial, 2e bardzo drogo kosauje adaptacja tych 9

mieszkaú. Za proponowanq sump moZna zbudowaó od podstaw. Radna pyta ile bpdzie

kosztowala adaptacja tego budynku na te 9 mieszkari. Mamy doéwiadczenie, ze w bloku
komunalnym mamy 22 mieszkaniaza 1,5 ml. Czy watro remontowaó ten budynek?

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, ze kosztorys inwestorski to okolo 400 000.
Trzeba wziqó pod uwagg, 2e w bloku komunalnym nie byla budowana kotlownia, natomiast

tu trzeba wybudowaó kotlownig.
Naczelnik Krzysztof Wójcik poinformowal, 2e biuletynie zamówien publicznych jest

ogloszony przetarg na wykonanie modernizacji budynku na cele mieszkaú socjalnych.
Otwarcie ofert planowane jest na 28 listopada. W tegorocznym budzecie na ten cel
przewidziano 150 000. Koszt calkowity bgdzie znany w momencie otwarcia ofert. Cena na

dzieh dzisiejszy jest nieprzewidywalna. Przetarg molna uniewaznió przed podpisaniem

umowy. Mieszkania bylyby oddane do uzytku w czerwcu 2006 r. Nieprawd4 jest, ze w tym
budynku substancja mieszkaniowa bgdzie odbiegala od bloku komunalnego. Mieszkania bqd4
o takim samym standardzie wykoúczeniowym jak w bloku komunalnym. Gmina wydatra
pieni4dze na zakup tego budynku, na przeprojektowanie na cele mieszkaniowe, mieszkania



bgd4 spetrniaó wymogi mieszkaú. W tym roku realizujemy budzet. Teraz Rada musi podj4c

decyzjg
Radna Elzbieta Wisniewska powiedziala, 2e kiedy byly rozmowy o adaptacji, byla

mowa o 150 000 i tyle zostalo zaplanowane. My$leliSmy, 2e mo2na bpdzie jeszcze cos

dolozyó, ale teraz jest mowa o 400 - 500 tysi4cach. Czy jest zasadne, aby do takiej substancji

dokladaó takie pieniqdze; dla 9 mieszkai budowaó kotlownig? Czy nie lepiej sprzedaÓ ten

budynek, azauzyskane pieni4dzei zate pieni4dze, które maj4 byóprzeznaczone na adaptacjp

wybudowaó nowy?
Burmistrz Marek Wolski zaproponowal, 2e po przetargu przedstawl sprawq

w wspólnie sig trzeba bpdzie zastanowió. Burmistrz uwuLa. 2e zaszliímy tak daleko, 2e tetaz

szkoda siQ wycofuwaó. Sprzedawaó i ponownie budowaó na pewno bqdzie droíei,

a uzyskanie mieszkaú odwlecze sig jeszcze dalej.
Wiqcej uwag nie zgloszono.

Ad. 10.
Uwag nie zgloszono.
Rada Nrtiejika w Jqdrzejowie jednogloénie powzigla uchwalg Nr XLl 352 I 05

zmieniaj4ca uchwalg nr XLYIl426l02 Rady Miejskiej w Jgdrzejowie z dn.23 maia 2002 roku

w sprawie zasad zbywania lokali mieszkalnych stanowiqcych wlasno3ó Gminy Jpdrzejów.

fuchwala nr XLl352l05 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad .  11 .
Radna Elzbieta Wiéniewska zapyrala, dlaczego na projekcie tej

nie ma parafki radcy prawnego.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e radca prawny

a odpowiedzialnoéó za uchwaly bierze na siebie.

i nastppnej uchwaly

jest na urlopie,

Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg Nr XLl 353 / 05 w sprawie udzielenia

bonifikaty od optat zaprzeksztalcenie prawa uzytkowania wieczystego w prawo wlasnoÉci'

nastppuj qcq iloSci4 giosów.
Z a - 1 7
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - I
fuchwala nr ñ-1353105 w zal.4czeniu do protokofu/.

A d .  1 1 a .
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzipla uchwalg Nr XLl 354 I 05

w sprawie zmiany uchwaly Nr XXXIX I 347 I 05 Rady Miejskiej w Jpdrzejowie z dnia 29

wrzeénia 2005 r. w sprawie wprowadzenia zmian w statucie OÉrodka Pomocy Spolecznej

Miasta i Gminy w Jgdrzejowie.
/uchwala nr XI-1354/05 w zalqczeniu do protokotu/.

Ad. 12.
Radna Janina Szreniav'a pltta Przewodniczqcq Rawa tfiejskiej, jaki jest po'ntótl, 2e o lei godzinie iest sesia Radt'

I{iejskiej. Pracatynicv Lirzqclu scl ju| po godzinach prac.v. Rano czlot+'iek iest tv.vpocz(t.v, nie to, ca po polttdnitr.

Z kim Pani Przewodniczqca to uzgadniala?

Przewodniczqca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odpowiedziala, 2e w momencie

ustalania terminu sesji, a musiala sig ona odbyó ze wzglpdu na informacjg o oSwiadczeniach
maj4tkowych, z zasadniczych punktów byly tylko dwa: jedna uchwala i informacja

o ofwiadczeniach. Przewodni cz4ca zapytala przedstawicieli poszczególnych klubów, azy

zgodziliby sig na sesjg popoludniowq. Osoby, które pracujq zawodowo powiedzialy, 2e

popotudniowe godziny bardzo im odpowiadaJqi prosily, aby sesje, na których punktów jest



niewiele odbywaly siq w godzinach popoludniowych, gdy2 radni pracuj4c spolecznie nie

musz4 wykorzystywaó urlopu wypoczynkowego lub zwalniania sip z pracy. Jest to równiez

sprzy¡ájqóe dlamieszkanców, którzy pracuj4c majq dostgp do bezpoÉredniej obserwacji sesji.

Przewodnicz4ca powiedziala, ze jest jej przykro, i2 zawiodla w tym punkcie Pani4 radnQ

Szreniawg; nie siyszala od zadnego innego radnego negatywnej opinii na ten temat. Jezeli

w przyszlo |ci zdatzy sig podobna sy'tuacja, sesja równie?bpdzie zorganizowana w godzinach

popotuOnior,vych, bo odpowiada to wigkszoéci radnych i trudno patrzeó na interesy

jednostkowe.' 
Radna Janina Szreniawa uwala, 2e jezeli ktoS pracuje, to mo2e wziqó wolne w pracy

i przyjió na sesjg. Radna pytala i nikt nie wiedzial, 2etak ma byó.
Przewodnicz4ca Rady powiedziala. 2e bqdzie o tym rozmowa w

i wy r azila nadziej g, 2e zabior qglos o soby, które z ni4 r ozmawiaiy.
sprawach róznych

Rarlna .Ianina Szreniawa pvta, czv Burmislrz wvstqpil do LirzQdu Pracv o prz.vdzial pracou'nikóv'

intent'enqt¡n.vch. Cn v' w*m roku bqdzie zau'arta untotta?

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e wyst4pil do Urzgdu Pracy; umowa nie jest

podpisana, ale przygotowana.

Iladna Janina Szrenimta pvta, kto t¡a naclzór nad budovtrl lqcznika uÍic Kopentika i ZerLtnskiegc¡. Cz.v- dzi! ktoi

b.vl i widziol, co siq tam dzieie?

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e nadzór sprawuje inspektor nadzoru

iWydzial Inwestycj i .

RaclnaJanina Szreniatra pvta, dlaczego clopiero teroz rozpoczQto prace na ulicv Sonecznei.

Burmistrz Marek Wolski wyjaénil, 2e pozwolenie na budowq rJrzqd otrzymal tydziei

temu.

Radna Janina Szreniawa prosi t's przv€lotov'aylie poclloha pocl lodottisko tt Parku 700-l'ecia.

poinfonnov'ala, ze o¿l I I lat stara siq o to l<>clowiskt>.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, i2 wie, 2e to jest czuly punkt Pani

i wszystkich. Trzeba sig zastanowió, czy koszty poniesione w miejscu proponowanym

radnq Szreniawg nie bgd4 zbyt du2e. Takie lodowisko powstanie na pewno, ale

lokalizacj i Burmistrz ma w4tpliwoéci.

Radna Janina Szreniatya pvta, co jest z oiv,ietleniem na ul. Jasionkl. Dni sq coroz krótsze, a oÉu'ietlenia na

ulic.v nie ma. Radna prosi, abv iak naiszvbciei zalaMié lq sprav'q.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e jest ogloszony przetarg, który bqdzie

rozstrzygniQty na poczqtku listopada; termin realizacji - koniec listopada.

Radna Jalina Szreniawa przv,pomniala, ze t, 2001 roku Gtnina miata 500 000 zl na ul- Glovackiego. Il' tej

chv,ili dali!¡nv 100 000 zl.- Il;'b,-¿ zrobione 350 tn choclnika. C4v nie lepiei zrobié dalei fen chodnik. a nie klaié

Íeraz mos€. Na v'iosnq znów bqdziemt' tq ,nasQ zntvaó.

Burmistrz Marek Wolski wyjaénil, 2e ta, co jest robione na ul. Glowackiego jest

jednym z etapów realizacji calej ul. Glowackiego. Burmistrz uwaia, ze w tym roku trzeba
"zrobió 

odcinek, który byl zaplanowany i którego dotyczylo podpisane wczeéniej

porozumienie. Burmistrz prowadzi rozmawy z Zarzqdem Dróg Wojewódzkich o dalszym

odcinku na rok przyszly. Sposób realizacji tej inwestycji Burmistrz uwaza za stuszny.

Radryv Jozqf Kqdro poinformotro!, Ze otrzvmal oclpov,iedi na interpelacie sklQdane na poprzedniej sesii, iednak

nie zatlowailo go odpowiedi, ie zrobiono chodnik i zabrano prz"v-stanki. Jaki przltstanek bvl, taki pttttinien zostaé.

Sprawa przyslanków na ll'olicv ma bvó potraktowana jako *niosek do prryszlorocznego budzetu. Tam nie

potrzeba drogich przvstanków: w.vstarczv- dwa arkusze blachv i trochq prac.v.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, Ze w biezqcym roku zostalo zakupione 4

przystanki; na tyle pozwalaly érodki. Dwa z nich ustawiono na terenie miasta, a dwa na

Radna

radnej
przez

co do



terenie gminy. Moze rzeczywilcie da sig to zrobic tak jak mówi Pan Kpdra; Burmistrz

obiecal, ze powróci do tego.

Ractnl, Kqdra, v, imieniu mieszkanki ut. t I Listopada 33, prosi o naprawQ naroinika przv wieidzie. Po piemvsze

r¡hskurnie wvglclda, a po drugie y, razie tleszczu murv nasiqknclvilgociq.

Burmistrz Maret Wolski powiedzial, 2e mial zgloszenia w tej sprawie. Zlecll to

zad,anie ZBM, ale nie ma odzewu. Na pewno bgdzie to zrobione do koñca tygodnia.

Racínv Jrizef Kqclra v, imieniu mieszkaticów Górnvch Piaskov' prosi o podiqcie dzialan v .sprav'ie przejazt{u TIR'

¿v,, átt którvch pAkajqician.v'itlrZc¿okna. trl'lej sprawie tvvstarcz.¡'- zmiana organizacji ruchtt.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, ze proponowany ruch, po mieécie, w kierunku

Chmielnika jest ulicq Kieleckq na wiadukt i z powrotem na ul. Pinczowsk4. Niektórzy

skracajq sobie drogg i jadq ul. Kiliiskiego i Zawodzie. Jest wyjécie, aby przy wjeidzie na

Zu*oáite og.aniciyó tonaz, aby ruch nie przeszkadzat mieszkaírcom. Po wszystkich

remontach, .or. j.rrcze zamkn4ó ul Piúczowskq i ul. Krzyw4 dla cigzkiego ruchu

i kierowaó go od Chmielnika na wiadukf i z powrotem ul. Kieleckq.

Raclna Etlbieta Wiiniev'ska prosi o ocenq BIP u nas i pisernnq odpowiedi doryczqcq planu uzupehiania

w.vmasan.v-ch pruw-em treÉci oraz wskazanie osób oclpowiedzialnych za aktualizacjq BIP.

Burmistrz Marek Wolski zapytal, czy Pani Radna chce nazw-isk.

Radna Elzbieta Wiéniewska wyjaSnila, 2e chodzijej o plan uzupelnienia

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e traktuje to, jako wskazówkg; BIP to bardzo

w a2ny element fu nkcj onowania Urzqdu.

Radn.v ,4dam ll'ójcik pou,ietlzial, ie 'wlaiciciele clzialek na Jasionce, na <>dcinktt od E-7 t kierunktt v'schodnint

naruszajqprzepls.v- usta$,: praw-o wodne oraz o gospoclarce odpadarni. Czlt ci ludzie maiqzentolenia' ab.v tant

t.vtr.zió gruz, ziemiq i inn-e oclpadv, tv,t¡rzvó nasvp.v 2 - 3 m. Jest to naturalne zlev'isko rzeki: fa nizina chroni

Jqclrzejói przetl zatopieniem. llrocla deszczov,a, lopniejqc.v htieg tu siq odprowadza.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial,2e znaten problem, koryto faktycznie czQéciowo

jest zasypywane. O dzialaniach sluzb Burmistrz poinformuje w innym te¡minie. W tej chwili

tyó moze ta sprawa byla trochg zaniedbana. Burmistrz obiecal, ze podejmie dzialania, które

s4 w jego gestii.

Ratlnv,ltlam Wójcik zap-vtat, jakie sqwvniki kontroli !{IK, jaka prawdopodobnie miala mielsce v' ZBlt[' Cz.v bfia

faka kontrolo i c4, jej'v,.vniki tq ,nonu Burmistrzov'i? lt" te¡ sprav'ie radnv Bogdan Król ,sklodal pisenme

zap.vfanie do Pana Burmistrza.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e nie wie o takiej kontroli w ZBM

Radna Elzbieta Wiéniewska zap\ú.ala, czy by\a kontrolowana geodezia-

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, ze Wydzial Geodezji byl kontrolowany

w miesi4cach letnich, jest protokol. Jaki byl zakres kontroli moZe powiedzieó naczelnik

wydzialu.
Naczelnik Wydziafu

powiedzial, 2e przedmiotem
dzier Zaw a, przek sztalceni a.

Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz
kontroli byla gospodarka nieruchomoSciami: zakup, sptzeda2,

Radna Elzbieta Wiéniewska zaptrt.ata o zalecenia pokontrolne.

Naczelnik Abramowicz odpowiedzial,2e zalecenia to jest obszerna rzecz

i zaproponowal przedstawienie ich na piSmie.

przewoclniczclca Racl-,- Ewa Ptasznik przvpomniala, 2e na w'spólnvm posiedzeniu Konüsii v' dniu 6 paÉdziernika

radni prosili kierovlnika ZBi|l o róhe wtjainienia' lvfieszkariq' v' dalslvnt ciqgu zglaszalq o-iele zap'vtan

i za*r)ezeti, co do .funkcjonov:ania tego zaklaclu, szczególnie chodzi o oplal.v pobierane przez ZBltl za wltvÓz

niec4t.stoici oraz za woág. Po 1¡1tp¡¡r:ieflziach Pana Kierov,nika w.szyscv mieli v:razenie, ze zaklad.funkcionuie

nie ták, ¡ak trzeba. Jakie iroki driqtt )tiejski poclejmie'r+, nt'iqzku z zastrze2eniami co do funkcjonou'ania ZBAI'

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e kierownik ZBM przedstawil sprawozdanie

zdzialalnoici za 9 miesigcy. Wynika z niego, 2e zobowi4zania na 30 IX wynoszq 528 000,

l 0



ogolem zobowi4zania wynosz4 704 000. Burmistrz otrzymal od kierownika pismo

iriformujqce, re fundusz rémontorvy do tej pory wynosi 429 000. Te pieni4dze musz4 byó

pokryte, u¡"rt to kwota juz przekraczajqca 1 ml zl. Naleznoéci wynoszq 680 000. Z pism Pana

kierównitá wynika, zi naleznoéó w ci4gu miesiqca zwigkszyla sip o 200 000; albo to jest

pomylka, albó swiadome wprowadzanie w blQd. Pod t4 informacj4 podpisal siQ Pan

kier-ownik. W zwiq¿ku ztym,Ze trudno sig dowiedzieó, jakajest naprawdq sytuacja - bo dane

sig zmieniaj4 z miesiqca na miesiqc i nie wiadomo, co jest prawdq co nie - Burmistrz podj4l

inicjatywp r"rt*ttury acji ZBM. Dzialania zostan4 zakoiczone w listopadzie" o czym Rada

zostanie poinformowana.
Radna Elzbieta Wiúniewska zapytaLa, czy zatrudnienie w ZBM jest zgodne ze

schematem organizacyjnYm.
Burmistrz Máiek Wolski przyloczyl treéó pisma otrzymanego od kierownika:

,,W nawiqzaniu do spotkania z Komisjami Rady Miejskiej w paZdzierniku informujg' ze stan

zatrudnienia wynosi 31 osób plus 4 osoby sprzqtaczy. W przeliczeniu na pelne etaty jest to

34"5 etatu."
Radna Elzbieta Wiéniewska zap5nala czy to jest prawda, ze jeéli kierownik kogoé

zwalnia, to pólniej zatrudniaw ramach umowy zlecenia.

Skarbnik Gminy Bo2ena Cieluch powiedziala,2ebylazlecona kontrola ZB}d i istotnie

byly osoby zwalniane a nastQpnie do wykonywania prac byly zatrudniane na podstawie

umowy zlecenia. Takie praktyki byly.

przev,orJniczclca Radv \,liejskiej Ev,a Ptasznik pvta, czv zostala proceduralnie rozpoczQta spraw:a budov'v

obv,orlnic-r-, kióra bytab.r- rrikorárro <tcl stronv püioqtej Jqclrzejowa. Cr,- zostal zloionv'¡'nittsek o budowq?

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e nie zlo|yl takiego wniosku, ale podj4l

inicjatywy do spotkania w tej sprawie z poslami, z Ministrem Infrastruktury; spotkanie

najprawdápodobniej odbpdzie-sig na pocz4tku listopada z udziaLem Starosty. Bpdzie to

5ptihni. robocze. Burmistrz uwaaa, 2e z wnioskiem powinien wyst4piÓ, bo bpdzie on

potwierdzeniem z4daú spoleczeústwa.

Ratlnv Krz.vsztof Sttietlik prosi, abv Burmistrz zaic¿l siq S}-metrowv-nt odcinkiem bardzo w1'sttkiego ptúocza'

Dzieci i ntieszkáncv octjezáza¡qcy z tego przvstanku nie squ, stanie przei!é poboczem, które ma 10 cnt wvsokoici'

Jest to przy drodze wojeu'ódzkiei.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e wie o tej sprawie, ale musi to uzgodnió

z zarzqdcqdrogi. Burmistrz postara sig to zrealizowaó.

Rat¡t.v- R.vszarcl Dnyonek zap.r-tat, czv Bunnistrz wie, ze ma powstaé ptotek oddzielaiqcv dzialkq mieszkaniowel

spóttlzieini naucz,vcielskie¡ íitot II'l przv ul. tt Listopatla. lt,fieszkaúcv ru,rócili siQ z p.vtan¡etn, czlt tyiem.v co:í

na ten femat, ze kiert'¡wnii v,vclal tom iakaz postawienia plotu betonowego i sqiuz zakupione element.v' JeZeli sc1

zaktrpione, to przez kogo? Po co ten plot, iak tam nigdv go nie b.vlo'

Burmistrz Marek Wolsli powiedzial, 2e ten plotek ma powstaé, poniewaz mieszkaicy

bloku 111 dosyó dlugo drq¿yli tsn temat. Wspólnota mieszkaniowa zailqdala gruntu, który do

niej nale2y. Z doikumentacji wynika, 2e przedstawiciele spoldzielni nauczycielskiej

i wspólnoty doszli do consensusu. podpisano sig pod wskazan4 granic4. Bylo rozgraniczenie.

Prawdopodobnie chodzi o to,2e blok 111 chce mieó miejsca parkingowe.

Radny Ryszard Dzwonek powiedzial, 2e inicjatywa nie pochodzi od wspólnoty

mieszkaniowej, iylko jeden pan nalega na ten plot. Pan ten nie jest przewodnicz4cym

wspólnoty, a bezpoSreánio uzgadnial z Panem Jachem. Z rozmowy z mieszkancami tego

bloku wynika, zi z ich strony nie ma inicjatyvry, aby ten plotek tam powstal. Wjazd jest

wqski, gdyby coé sip palilo, to straz nawet nie ma jak wjechaó.
Burmistrz tvtarek Wolski powiedzial, 2e widzial protokoly z komisji, które tam siQ

odbywaly oraz operat geodezyjny, podpisalo sig tam duzo osób'
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Ad. 13.
Radny Adam Wójcik podzipkowal Pani Przewodnicz4cej zato, ze sesja zaczyna sip

w godzinach popotudniowych i powiedzial, 2e dla niego to jest luksus.

Radny Adam Wójcik zapytal, czy Burmistrz idzie w kierunku doprowadzenia do

Jpdrzejowa gazu ziemnego, czy to jest realne i czy myélal na temat rozprowadzenia go po

terenie miasta. Nalezaloby o tym mySleó pod k4tem inwestycji.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial,2ejest opracowywana koncepcja i w tej chwili

lJrzqd oczekuje na wyst4pienie warunki zabudowy, o lokalizacjp celu publicznego - termin
jest do 15 listopada. Nié ma jeszcze dyskusji, co do rozprowadzania po mieécie, bpdzie

mozna o tym myéleó jak bgdzie koncepcja doprowadzenia go do Jgdrzejowa. Temat zostanie

podjgty
Radna Elzbieta WiSniewska zapytala, czy zostala przez Burmistrza podjqta ostateczna

decy4aw sprawie kryteriów przydziatunowych mieszkaú komunalnych, bqdá ich sprzedazy.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedz\al, 2e dzialania w tej sprawie podejmowane s4

w oparciu o uchwalp Rady Miejskiej w Jqdrzejowie z 28 kwietnia 2003 roku,2adne

dodatkowe kryteria nie wchodz4 w grg. W chwili obecnej weryfikowane sq wnioski zlo2one

przez osoby úbiegaj4ce sig o przydzial lokali komunalnych i o zamianp w ramach zasobu

mieszkalnego g*iny Jest zlozonych 47 wniosków, 31 jest skontrolowanych, jutro bgdzie

kolejne 8 wniosków, a w przyszlym tygodniu planowane jest zakoiczenie tej kontroli.

Sekretarz Gminy Renata Kawiorska poinformowalan 2e jutro przewidywana jest

uroczystoéé w Specjalnym Oérodku Szkolno-Wychowawczym. Uroczystoéó ta pol4czona jest

z nadaniem imienia tej placówce i wrgczeniem sztandaru. W zwi4zku z tym Pani Dyrektor

przekazuje proébg, aby sztandar miasta równiez mógl uczestniczyó w tej uroczystoéci.^ 
ná¿ny Adam Wójcik w zwiqzku z pismem ze Starostwa w sprawie zamiany dzialek.

zapytalBurmistrza , 
"ty 

,qprowadzone rozmowy na ten temat i czy jest koncepcja zalatwienia

sprawy.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze jest koncepcja

nie chce sig zgodzió ztymi propozycjami. Roboczej dyskusji ze

wzglgdu na poszukiwanie alternatywnych propozycji dla Starosty.
ostateczne dzialania.

Ad. 14.

Przewodniczqca Rady Miejskiej w Jqdrzejowie Ewa

zamkngla obrady XL sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie.

Protokolowala

Teresa Borowska

Ptasznik o godzinie 1830

Przewodni czqcaRady Miej skiej w Jpdrzejowie

Starosty, jednak Burmistrz
Starost4 jeszcze nie bylo ze
Po pierwszym beda Podjqte

mgr Ewa Ptasznik
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